
                   ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY

při Gymnáziu Františka Živného, Bohumín, Jana Palacha 794, příspěvková organizace

                                                ze dne 18. 3. 2020

Přítomni: jednání se neuskutečnilo z důvodu vyhlášené pandemické situace

PaedDr. Miroslav Bialoň – pozván na jednání školské rady

Program :

1. Zahájení
2. Seznámení se Zprávou o činnosti a plnění úkolů příspěvkové organizace 
    za rok 2019 a její projednání
3. Informace o distančním studiu v době koronavirové epidemie
4. Různé 
5. Závěr

Členové školské rady projednali s ředitelem školy elektronickou cestou výroční
zprávu o činnosti příspěvkové organizace za kalendářní rok 2019, která byla od
počátku března zpřístupněna na webových stránkách školy. Nikdo elektronicky
ředitele  nekontaktoval  s případnými  připomínkami  vůči  předložené  zprávě.
Vlastní podrobné projednání zprávy bude realizováno v září 2020. Projednána
byla rovněž distanční výuka na gymnáziu v průběhu jara 2020.

………………………………………..
Mgr. Jana Haľková
předsedkyně školské rady

……………………………………….
zapsala : Mgr. Ludmila Hrbáčová

V Bohumíně 10. května 2020


